
 
 
 
 
  
 

The fund is divided into accumulating share classes and distributing share classes, please read the fund’s offering documents 
(including key facts statement) for dividend policy details. For share classes with a distribution feature, dividend amount or 
dividend rate is not guaranteed. Positive dividend does not mean positive return. Distributions may be paid from capital. 
 
基金分為累計股份及分派股份類別，有關派息政策詳情，請參閱基金銷售文件 (包括產品資料概要)。 
就提供分派股份類別而言，股息金額及派息率並非保證，正派息率亦並非代表基金之正報酬回報。分派可能由資本撥款支付。 

JANUS HENDERSON BALANCED FUND 
駿利亨德森平衡基金 

JANUS HENDERSON  
MULTI-SECTOR INCOME FUND 
駿利亨德森多元債券入息基金 

 
 

 

FUND DISTRIBUTION 
基金股息分派 
 
 
March 2024 
2024年 3月 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 The Fund invests in debt securities/ preference shares (including below investment grade or unrated) and asset/ mortgage-
backed securities; and is subject to greater interest rate, credit/ counterparty, volatility, liquidity, downgrading, valuation, credit 
rating risks. It may be more volatile. 

 Investments in the Fund involve general investment, currency, hedging, economic, political, policy, foreign exchange, liquidity, 
tax, legal, regulatory, securities financing transactions related and preference shares related risks. In extreme market conditions, 
you may lose your entire investment. 

 The Fund may invest in financial derivatives instruments for investment and efficient portfolio management purposes.  This may 
involve counterparty, liquidity, leverage, volatility, valuation, over-the-counter transaction, credit, currency, index, settlement 
default and interest risks; and the Fund may suffer total or substantial losses. 

 The Fund's investments are concentrated in US issuers and may be more volatile. 
 The Fund may at its discretion pay dividends (i) pay dividends out of the capital of the Fund, and/ or (ii) pay dividends out of 

gross income while charging all or part of the fees and expenses to the capital of the Fund, resulting in an increase in 
distributable income available for the payment of dividends by the Fund and therefore, the Fund may effectively pay dividends 
out of capital. This may result in an immediate reduction of the Fund’s net asset value per share, and it amounts to a return or 
withdrawal of part of an investor’s original investment or from any capital gains attributable to that original investment. 

 Investors should not only base on this document alone to make investment decisions and should read the offering documents 
including the risk factors for further details. 
 

 本基金投資於債券╱優先股(包括低於投資級別或未評級)及資產╱按揭抵押證券，須承受較高利率、信貸╱對手方，波動性、流動

性、降級、估值及信貸評級風險，或會具較高波動性。 

 投資本基金涉及一般投資、貨幣、對沖、經濟、政治、政策、外匯、流動性、稅務、法律、監管、證券融資交易相關及優先股相

關風險。在極端的市場環境下，閣下可能會損失全部投資。 

 本基金可使用金融衍生工具作投資及有效管理投資組合目的，並涉及對手方、流動性、槓桿、波動性、估值、場外交易、信貸、

貨幣、指數、交收違約及利率風險，本基金可能蒙受全部或重大損失。 

 本基金的投資集中於美國發行人，或會具較高波動性。 

 本基金可酌情決定(i)從本基金的資本中支付股息，及╱或 (ii)從收益總額中支付股息，同時從本基金的資本中扣除所有或部份費用

及開支，導致可供本基金支付股息的可分派收益增加，故本基金實際上可從資本中支付股息。此可能導致本基金的每股資產淨值

即時減少，並相等於從投資者的原本投資或該原本投資應佔的任何資本增益中退回或提取部份款項。 

 投資者不應只根據此文件而作出投資決定，並應細閱有關基金銷售文件，了解風險因素資料。 
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Ex-Dividend 
Date 
除息日 

Dividend per 
Share (USD) 
每股派息 (美元) 

Distribution 
Amount (USD) 
派息金額 (美元) 

TNA at Record Day 
(USD) 

登記日資產淨值 (美元) 

Annualized  
Dividend Yield* 
年度化派息率* 

15/03/24 0.032627 3,601.63 906,616.87 5.00% 
15/02/24 0.038186 3,678.77 789,853.22 5.00% 
12/01/24 0.031722 2,882.00 751,377.83 5.00% 
15/12/23 0.033848 3,492.90 849,938.53 5.00% 
15/11/23 0.036145 2,894.42 640,281.17 5.00% 
13/10/23 0.030185 2,416.33 629,972.56 5.00% 
15/09/23 0.034165 2,733.81 643,768.80 5.00% 
15/08/23 0.035321 2,661.43 607,138.28 5.00% 
14/07/23 0.032392 2,441.67 614,626.02 5.00% 
15/06/23 0.036598 2,757.46 609,983.14 5.00% 
15/05/23 0.032390 2,439.96 614,197.43 5.00% 
14/04/23 0.033544 2,324.76 565,691.48 5.00% 

 
 
 
Source: Janus Henderson Investors, as of March 2024 
資料來源： 駿利亨德森投資，截至 2024年 3月 
 
 
For the month of March 2024, the no. of days between current record date (14/03/2024) and previous record date was 29. 
2024年 3月登記日 (2024年 3月 14日) 距上月登記日之天數為 29日 
 
 
*Annualized dividend yield is calculated as:  
((Distribution Amount / Total Net Asset (Record Date)) / No. of Days between previous record date and current record date) * 365 * 100 
*基金年度化派息率計算公式：((派息金額 / 登記日資產淨值) / 當月登記日距上月登記日之天數) x 365 x 100 
 
 
Annualized dividend yield may be higher or lower than the actual annual dividend yield 
年度化派息率可能高於或低過實際全年派息率 
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Important Information 
重要資訊 

The content is for information purposes only and should not be used or construed as investment, legal or tax advice or as an offer to 
sell, a solicitation of an offer to buy, or a recommendation to buy, sell or hold any security, investment strategy or market sector. Nothing 
in this material shall be deemed to be a direct or indirect provision of investment management services specific to any client 
requirements. Opinions and examples are meant as an illustration of broader themes, are not an indication of trading intent, are subject 
to change and may not reflect the views of others in the organisation. It is not intended to indicate or imply that any illustration/example 
mentioned is now or was ever held in any portfolio. No forecasts can be guaranteed and there is no guarantee that the information 
supplied is complete or timely, nor are there any warranties with regard to the results obtained from its use. Janus Henderson is the 
source of data unless otherwise indicated, and has reasonable belief to rely upon the accuracy and completeness of all information 
available from public sources. Past performance is no guarantee of future results. Investing involves risk, including the possible 
loss of principal and fluctuation of value.  
Not all products or services are available in all jurisdictions. This material or information contained in it may be restricted by law, may not 
be reproduced or referred to without express written permission or used in any jurisdiction or circumstance in which its use would be 
unlawful. Janus Henderson is not responsible for any unlawful distribution of this material to any third parties, in whole or in part. The 
contents of this material have not been approved or endorsed by any regulatory agency. 
The value of an investment and the income from it can fall as well as rise and investors may not get back the amount originally invested. 
There is no assurance stated objective(s) will be met. There is no assurance that the investment process discussed includes an effort to 
monitor and manage risk which should not be confused with and does not imply low risk or the ability to control certain risk factors. 
Various account minimums or other eligibility qualifications apply depending on the investment strategy, vehicle of investor jurisdiction. 
Note to Hong Kong Readers: Issued in Hong Kong by Janus Henderson Investors Hong Kong Limited, licensed and regulated by the 
Securities and Futures Commission. This document has not been reviewed by the Securities and Futures Commission.  Investors are 
advised to consult your intermediary who will give you advice on the product suitability and help you determine how your investment 
would be consistent with your own investment objectives. The investment decisions are yours and an investment in the Fund may not 
be suitable for everyone. If in doubt, please contact your intermediary for clarification. 
Janus Henderson Capital Funds Plc is a UCITS established under Irish law, with segregated liability between funds. Investors are 
warned that they should only make their investments based on the most recent offering documents which contains information about 
fees, expenses and risks, which is available from all distributors and paying agents, it should be read carefully. An investment in the 
fund may not be suitable for all investors and is not available to all investors in all jurisdictions; it is not available to US persons.  The 
rate of return may vary and the principal value of an investment will fluctuate due to market and foreign exchange movements.  Shares, 
if redeemed, may be worth more or less than their original cost. 
We may record telephone calls for our mutual protection, to improve customer service and for regulatory record keeping purposes. 
Janus Henderson is a trademark of Janus Henderson Group plc or one of its subsidiary entities. © Janus Henderson Group plc.   

文件僅供資料參考，不應被使用或解釋為投資，法律或稅務建議，或要約出售、要約買賣，或建議買賣或持有任何證券、投資策略、市場
行業的建議。任何內容均不得視為直接或間接對任何客戶提供投資管理服務。觀點和範例僅就廣泛主題加以闡述，並非表示交易意圖，且
隨時有變動及並不反映公司其他人的觀點。這並不表示或暗示任何所提及的撰述/範例為目前或曾經持有的投資組合。預測是無法保證的，
無法確保所提供的信息是完整或及時且亦不保證使用它所獲得的結果。除非另有說明，所有數據資料均源自駿利亨德森投資，且合理地相
信並依賴於第三方的信息和數據來源。往績並非未來表現之保證。投資涉及風險，包括可能損失本金和價值波動。 

並非所有產品或服務均在所有司法管轄區內提供。資料或信息可能受法律限制，未經書面許可不得複製或引用，也不得在任何司法管轄區
或情況下違法使用。駿利亨德森投資就本文件全部、部分或轉載資料違法分發予任何第三者概不負責。本文內容未經任何監管機構批准或
認可。 

投資價值及其收益可升可跌，投資者可能無法取回原來的投資價值。也無法保證將達到既定目標。討論的投資過程無法保證包括風險監控
和管理工作。風險監控和管理不應與控制風險能力混淆，也不意味低風險。最低賬戶限額或其他資格要求可能因個別投資策略，投資工具
而有不同。 

香港讀者請注意: 於香港由證券及期貨事務監察委員會(“證監會”)註冊及監管的駿利亨德森投資香港有限公司發行。本文件未經證監會審
閱。投資者應咨詢閣下之銷售機構建議有關產品是否適合閣下並已說明有關產品如何能夠符合閣下的投資目標。投資決定乃屬於閣下所有。
投資於本基金並非適合所有投資者，如閣下有任何疑問，應聯絡閣下之銷售機構。 

駿利亨德森資產管理基金乃根據愛爾蘭法律成立的可轉讓證券集體投資計劃，基金之間各具獨立責任。投資者應注意任何投資僅可根據最
新的基金銷售文件及其所載有關收費、開支及風險等資料為基礎，並應仔細閱讀，基金銷售文件可於各分銷商索取。本基金並非適合所有 

投資者投資及並非提供予所有司法管轄區的投資者。本基金不供美國人士投資。基金回報或有所變化，投資的本金亦會應市況上落和外幣
匯率而波動。投資者贖回股份時股份的價值可能多於或少於原來的價值。 

我們可能會進行電話錄音以保護雙方，改善客戶服務及保留監管記錄。 

駿利亨德森為 Janus Henderson Group plc或其子公司之商標。©Janus Henderson Group plc。 
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